



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tpsa.org.hk

地址：新界大埔安祥路2號李福林體育館

會員通訊 (2025.5)

OPR/Mem/NL/2025.5

一. 大埔體育會暑期活動

大埔體育會暑期活動包括游泳訓練班，羽毛球訓練班，籃球訓練班，兒童體操訓練班，彈網訓練班，乒乓球訓練班，足球訓練班，網球訓練班，芭蕾舞班，兒童K-Pop訓練班，花式跳繩班，詠春等。現已開始報名，詳情請瀏覽本會網頁。

二. 大埔區欖球嘉年華暨發展計劃

由大埔教育界文化交流協進會主辦，中國香港欖球總會及大埔體育會協辦，大埔民政事務處支持之大埔區欖球嘉年華暨發展計劃，定於5月25日(星期日)中午12:00至下午5:00在大埔廣福公園足球場舉行，活動包括成人，中學，小學非撞式欖球比賽，表演賽，欖球嘉年華等，歡迎參觀。

三. 迎全運2025大埔區龍舟競賽暨嘉年華

本年度大埔區龍舟競賽暨嘉年華定於5月31日端午節上午8:30至下午3:30假大埔海濱公園舉行，今年共有105隊參加，上午舉行500米中龍比賽，下午舉行300米小龍比賽，免費旅遊車將於下列地點由上午8:30至下午4:00免費接送市民前往參觀：

第一線：太和鄰里社區中心，富蝶邨社會服務大樓，富亨邨天主教聖母聖心小學對面，

第二線：運頭塘邨巴士總站，廣福邨廣仁樓對開，富善邨K17巴士站，

第三線：大埔社區中心側，李福林體育館，大元邨泰怡樓對開。

四. 大埔盃羽毛球比賽

今年大埔盃羽毛球比賽將以另一種形式舉行，祇有雙打比賽，包括男雙，女雙，混雙，年齡以二人合計100歲以上，最低不得少於40歲(例：40歲+60歲，50歲+53歲等)，比賽定於7月1日舉行，請留意本會網頁報名日期。

五. 大埔吐露港渡海泳公開賽

本年度大埔吐露港渡海泳公開賽定於9月21日(星期日)舉行，以大埔沙欄海灘為起點，大美督水上活動中心為終點，全程約2,600米，請留意本會網頁報名日期。

六. 香港超級足球聯賽

大埔足球隊參加今年香港超級足球聯賽，未來賽事如下：

日期	星期	時間	地點	對賽隊伍	賽事
5月10日	六	下午6:00	青衣運動場	標準流浪	超級聯賽
5月17日	六	下午6:00	旺角大球場	傑志	超級聯賽
5月25日	日	下午3:00	大埔運動場	北區	超級聯賽

Tai Po Sports Association Newsletter (May 2025)

1. Tai Po Sports Association Summer Programs

The Tai Po Sports Association summer classes include swimming, badminton, basketball, children's gymnastics and trampoline, table tennis, soccer, tennis, ballet, children's K-Pop dance, skipping rope, Wing Chun, etc. Registration is now open. Please visit our website for details.

2. Tai Po District Rugby Carnival and Development Program

Organized by the Tai Po Educational and Cultural Exchange Association, co-organized by the Hong Kong China Rugby Union and the Tai Po Sports Association, and supported by the Tai Po District Office, the Tai Po District Rugby Carnival and Development Program will be held on Sunday, May 25, from 12:00 noon to 5:00 PM at the Tai Po Kwong Fuk Park football field. The event includes rugby tournaments for adults, secondary and primary schools, a rugby carnival, etc. All are welcome.

3. 2025 Tai Po District Dragon Boat Race and Carnival in Celebration of the National Games

This year's Tai Po District Dragon Boat Race and Carnival will be held on May 31 (Dragon Boat Festival) from 8:30 AM to 3:30 PM at Tai Po Waterfront Park. A total of 105 teams will participate this year. The 500-meter medium dragon boat race will take place in the morning, and the 300-meter little dragon boat race will be held in the afternoon. Free shuttle buses will be available from 8:30 AM to 4:00 PM for visitors travelling to the event from the following locations:

Route 1: Tai Wo Neighborhood Community Centre, Fu Tip Estate Social Services Building, Opposite the Sacred Heart of Mary Catholic Primary School (Fu Heng Estate).

Route 2: Wan Tau Tong Bus Terminus, Kwong Yan House in Kwong Fuk Estate, Fu Shin Estate Bus Stop.

Route 3: Tai Po Community Center, Lee Fuk Lam Sports Centre, Tai Yee House in Tai Yuen Estate.

4. Tai Po Cup Badminton Tournament

This year's Tai Po Cup Badminton Tournament will be held in a different format, featuring only doubles matches, including men's doubles, women's doubles, and mixed doubles. The combined age of the two players must be at least 100 years, with a minimum individual age of 40 (e.g., 40 + 60, 50 + 53, etc.). The competition will take place on July 1. Please check our website for registration details.

5. Tai Po Tolo Harbour Open Sea Swim

This year's Tai Po Tolo Harbour Open Sea Swim will be held on September 21 (Sunday). The race will start at Sha Lan Beach in Tai Po and finish at Tai Mei Tuk Water Sports Centre, covering a distance of approximately 2,600 meters. Please visit our website for registration details.

6. Hong Kong Premier League

The Tai Po Football Team is participating in this year's Hong Kong Premier League. The upcoming matches are as follows:

Date	Day	Time	Venue	Opponent	Competition
May 10	Sat	6:00 PM	Tsing Yi Sports Ground	HK Rangers	Premier League
May 17	Sat	6:00 PM	Mong Kok Stadium	Kit Chee	Premier League
May 25	Sun	3:00 PM	Tai Po Sports Ground	North District	Premier League